
A polgármester beszámolója két ülés közötti fontosabb eseményekről.  
 
Sallai Mihály polgármester: 
– Szeptember 9-én birtokhatár kitűzésen vett részt a Vörösmarty utcában, ahol 

a földmérő megállapította, hogy az egyik ingatlan évtizedes kerítése 
önkormányzati területen van. A 30 centiméternyi eltérés miatt nem látta 
indokoltnak a kerítés bontását, így aláírásával hitelesítette a kimérési 
dokumentumot. Korábban a Vörösmarty és Harmat utcák közötti gyalogút 
kapcsán is helyszíni szemlét tartott Jegyző Úrral, ahol megállapították, hogy 
kölcsönös az önkormányzat és a magánszemély közötti birtoksérelem. 
Amennyiben a térkép szerinti állapotot helyreállítanánk, megszűnne a 
gyalogos közlekedés lehetősége. Ezért a térképet látja indokoltnak a 
valósághoz igazítani a jövőben. 

– Ugyanezen a napon póteboltás a Magtárban, ahol csekély számú ebet 
oltottak be.  

 Itt jegyzi meg, hogy szeptember hónapban a gyepmesterrel kettő ebet vitetett 
el.  

– Szeptember 12-én SZTKT ülésen vett részt. 
– Ugyanezen a napon – Csoóri Sándor halálának 6. évfordulóján – Bakonyi 

Istvánnal, a Csoóri Sándor Társaság elnökével közös szervezésben zenés 
irodalmi délutánt tartottak a Művelődési Házban. A településről csekély 
érdeklődés mutatkozott, de a megyének legtöbb irodalmi érdekeltségű 
személye részt vett az eseményen, többek között dr. Lukács László is. 

– Szeptember 14-én aláírásra került a 691/32 és 691/32/A hrsz-ú együttes 
ingatlanok adásvételi szerződése. A vevő a vételárat aznap átutalta az 
önkormányzat számlájára. 

– Szeptember 15-én meghirdetésre került a „Felelős állattartás elősegítése” 
pályázat maradványösszegének felhasználhatósága, melyre perceken belül 
betelt a jelentkezés. 

– Ugyanezen a napon a Székesfehérvári Rendőrkapitányság – csekély 
érdeklődés mellett – határvadász toborzást tartott a Szép Ilonka Faluházban. 

– Ugyanezen a napon kijavításra került a Rákóczi utcán felgyűrődött aszfalt, 
melyről a hivatalhoz bejelentés nem érkezett, és sajnálatos módon a hírlap 
is felfigyelt az interneten megosztott hírértékű információra. Egyúttal 
kijavították a Vörösmarty, Radnóti utca kereszteződésében a csatornafedél 
melletti és a Jókai utcában a megsüllyedésből fakadó úthibákat is. A 
Széchenyi és Ady E. utcában található javítandó felületeket – mivel 
csőtörésből fakadnak – a Fejérvíz Zrt.-nek kell javítania. 

– Ugyanezen a napon elszámolásra került a Magyar Falu Program „Közterület-
karbantartó eszközbeszerzés” pályázat. 



– Szeptember 16-án adásba került az „Itthon vagy” című ismeretterjesztő 
műsorban településünkről készített kisfilm részlet, mely a továbbiakban 
elérhető az önkormányzat honlapján.  

– Szeptember 19-én elkészült a Széchenyi utca 12-1. szám alatti szolgálati lakás 
nyílászáró cseréje.  

– Ugyanezen a napon felhívást érkezett a közös hivatalhoz barnakőszén 
lakossági igények felmérésére. 

– Ugyanezen a napon lakossági fórum került megtartásra a Művelődési 
Házban rendkívül csekély érdeklődés mellett a víziközmű rendszer 
integrációjáról. Ugyan a lakossági fórumról nem kell jegyzőkönyvet 
készíteni, a honlapon elérhető a fórumon elhangzottakról készített 
feljegyzés. 

– A lakossági fórumot követően rendkívüli testületi ülés volt, ahol a képviselő-
testület döntött a Bursa Hungarica ösztöndíj-rendszerhez való csatlakozásról 
és felhatalmazta a polgármestert a településszerkezeti terv készítéséről szóló 
szerződés aláírására. Ezután zárt ülésen döntött a víziközmű integrációjáról. 

– Szeptember 20-án a Városkörnyéki Koordinációs Bizottság ülésén vett részt, 
ahol döntöttek több település visszatérítendő kamatmentes kölcsönének 
elbírálásáról. Zámoly község hitelt nem igényelt, a 2018-ban felvett   
13.367.000,- Ft utolsó 4.456.000,- Ft-os törlesztőrészlete az idei évben 
visszafizetésre került.  

– Ugyanezen a napon teljesítettként lezárásra került a Nemzeti 
Élelmiszerbiztonsági Hivatal felé a korábbiakban bejelentett parlagfű 
mentesítési eljárás.  

– Szeptember 22-én a Székesfehérvári Járási Hivatal Örökségvédelmi és 
Építésügyi Főosztálya helyszíni ellenőrzést tartott a Belmajorban 
életveszélyesnek nyilvánított épületnél. Ekkor a bontás még folyamatban 
volt, mely szeptember 27-i határidőre befejeződött, lejelentésre került, és az 
időjárás, valamint a fuvarozó szabad kapacitásának függvényében 
szeptember 28-án az építési hulladék feldolgozó üzembe került elszállításra. 
Mint ismeretes, az „A” épület önkormányzati, a „B” épület magántulajdon 
volt, azonban a tulajdonosok kérték a bontáshoz az önkormányzat segítségét 
azzal, hogy az ezzel kapcsolatos költségeket 2023. június 30-ig megtérítik az 
önkormányzat részére. Az épületben felhalmozódott hulladék elszállítására 
78.000,- Ft értékben konténert kellett rendelni, az „A” épület építési 
törmelékének elszállítása és befogadása 213.297,- Ft-ba került. A 
magántuljadonú „B” épület bontási hulladékának elhelyezése 287.782,- 
forintba, a szállítás pedig 76.200,- forintba került. Ennek megtérítésére 2023. 
június 30-ig kaptak haladékot a tulajdonosok. Ezen felül összegszerűen nem 
került kimutatásra önkormányzatunk dolgozóinak cca. kéthetes munkája. 
Az ügy lezárását követően épületeltüntetést fog kezdeményezni az építési 



hatóságnál, amely után a „kivett, beépítetlen területű” besorolású ingatlan 
értékesíthetővé válik. 

 Időközben kimérés után az önkormányzat dolgozó megkezdték a 
Belmajorban az Óvoda utca nyomvonalának megtisztítását, melynek a 
jelenleg használt szakasza kavicsos borítást kap. 

– Szeptember 24-én elkészültek a javított helyi értéktár táblák, valamint két 
összesítő tábla. Utóbbiak már kihelyezésre kerültek. Előbbieknek méltó 
tartószerkezet készítésére szabad kapacitás függvényében fog sor kerülni.  

– Ugyanezen a napon belső ellenőrzés kezdődött a hivatalban a 2021. évi 
költségvetési beszámoló elkészítése, éves előirányzatok teljesítése 
tárgyában. 

– Szeptember 24-25-én elektromos hulladékgyűjtés volt a Zámolyi Mesevár 
Óvodában. A lakosok nagymértékben kihasználták a lehetőséget. 

– megkezdődött a Csalogány utcában a szennyvízcsatorna hálózat bővítése. 
– Szeptember 26-án a Magyar Államkincstár helyszíni ellenőrzést tartott a 

települési önkormányzatok nyilvános könyvtári és a közművelődési 
feladatainak támogatására adott támogatás elszámolásáról. 

– Szeptember 27-én ismételten aláírásra került a kerekszenttamási 
templomrom csereszerződése. Ugyanezen a napon filmforgatásról 
egyeztetett fővárosi érdekeltekkel, akik a helyszínen szeretnének Arany 
János életéről filmet forgatni. 

– Ugyanezen a napon a Csalogány utcai közművesítés helyszínén bombát 
találtak a kivitelezők, melyről értesítette a hatóságokat. A tűzszerzészek „A” 
kategóriába sorolták és még aznap elszállították a 25 kg-os éles légibombát, 
valamint további lőszereket is kiástak a területről.  

– Szeptember 28-án szerződést írt alá az „OKOSönkormányzat” applikáció 
használatáról. Eddig 110 felhasználó töltötte le. 

– Ugyanezen a napon dr. Fodor Ildikó háziorvos kérésére az orvosi rendelő 
működését érintő változásokról tájékoztatóját tette közzé. 

– Megérkezett a közművelődési normatíva ellenőrzéséről készült 
jegyzőkönyv, melyre az önkormányzat a legmagasabb pozitív értékelést 
kapta. Köszöni a pénzügyi előadó munkáját. 

– vásároltak egy Mazda E2200 típusú teherautót, amely meg fogja oldani az 
önkormányzat szállítási feladatait. A Renault Kangoo átkerül az óvodába, 
amely ebédszállítási feladatokra lesz felhasználva. 

– a mai napon Pátkán részt vett egy tervezett szélerőműpark első 
megbeszélésén. 

– a szeptemberi zárt testületi ülésen egy lakhatási kérelemről, 
– ugyancsak zárt ülésen döntött a víziközmű vagyon és az azt működtető 

vagyon Magyar Állam részére történő térítésmentes átadásáról, az 
Integrációs Programban való részvételről. 

– Szeptember hónapban 2 nap szabadságon volt.  



 
Kéri a képviselő-testület szavazását a polgármester két ülés között végzett 
munkájáról szóló beszámoló elfogadásáról. 
 
A képviselő-testület egyhangúlag, 6 (hat) „igen” szavazattal, „nem” szavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozza: 
  

Zámoly Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
164/2022. (X. 5.) határozata 

a polgármester két ülés között végzett munkájáról 
szóló beszámolóról 

 
Zámoly Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a polgármester két ülés között végzett munkájáról szóló beszámolót 
elfogadja. 
 


